
 

 

Referat fra skolebestyrelsesmøde 011024 
 

 

Mødedato 

01.10.2024 

Mødested/lokale 

Personalerum 

Mødetidspunkt kl. 

17.00 

 

Sluttidspunkt kl. 

20.00 

Deltagere 

Skolebestyrelsen 

Afbud ske senest 4 dage før til 

Vibeke Faber Mølholm 

Afbud fra 

Martin, Rikke, Heidi, Maria 

Direkte telefonnr. 

21579648 

 

1. Godkendelse af dagsorden  17:00 – 17:05 
 

2. Kvalitet i forældresamarbejde (Bilag1a+b+c+d) 17:05 – 18:00 
Uddannelse & Læring er i gang med at udarbejde pejlemærker for de professionelles arbejde 
med at skabe kvalitet i forældresamarbejdet. Dette skal give et fælles afsæt for, hvordan Vejle 
kommunes skolevæsen forstår kvalitet i forældresamarbejdet.  
Skolebestyrelserne inddrages ved at komme med input til dette arbejde og bliver inddraget i 
perioden september-december og igen i perioden april-juni. 

• Processen i efteråret er en dialogfase. I denne fase bedes forskellige aktører, herunder 
skolebestyrelserne, drøfte og komme med input til, hvad kvalitet i 
forældresamarbejde er. 

• Processen i foråret er en produktionsfase. På baggrund af input udarbejdes 
pejlemærker for kvalitet i forældresamarbejdet.  

 
Referat: Fælles drøftelse omkring, hvordan der opnås kvalitet. Vi bliver særligt optagede af de 
modstridende kommentarer, der er i oplægget. Ekspert i eget barn – en farlig formulering. 
Forskning siger, man skal differentiere samarbejdet – beslutninger for den enkelte elev træffes 
ud fra fællesskabet. OBS på en åbenhed over for fællesskabet og læringen heri. Skoleleder 
udfærdiger et skriv på baggrund af denne drøftelse og sender til godkendelse hos formand og 
næstformand.  
 

3. Godkendelse af forretningsorden (Bilag2) 18:00 – 18:05 
På sidste møde ændrede bestyrelsen antal årlige mødegange til mindst 8. 
Under dette punkt skal forretningsordenen godkendes for 2. gang. 
 



Referat: Forretningsordenen er godkendt af en enig bestyrelse.  
 

4. Spisning  18:05 – 18:30 
 

5. Evaluering af forældremøder 18:30 – 19:00 
Vi tager en runde og hører, hvordan man har oplevet forældremøderne, og hvordan det er 
grebet an. Om der har været feedback og i så fald hvilken. Vi havde en lang snak på et af de 
første møder sidste år omkring relevansen af disse, så lad os følge op på det. 
 
Referat: Generelt en god oplevelse at være rundt på forældremøderne og bliver relevant for 
10-20%, en pointe at der er en dagsorden for, hvad man skal igennem, for at det bliver ens, og 
at det drøftes i bestyrelsen, hvilke emner der kan drøftes fra repræsentanten. Vigtigt at der 
sendes et dokument til bestyrelsesmedlemmer med datoer samt indhold til de punkter, der 
skal tages op. Skoleleder og formand udarbejder dette.  

 
6. Lærernes/pædagogernes/tak-dag 19:00 – 19:10 

Har vi styr på alting? Der har været lidt mail-korrespondance frem og tilbage. Lad os lige aftale 
endeligt hvem der gør hvad, hvornår. 
 
Referat: 
Aftalt 
 

7. Orientering 19:10 – 19:50 
 

Skolen  

• Ansættelse af GIC centerleder 

• Arbejde med MED-arbejder trivslen 

• Børne- og Ungepolitikken promoveres over alt.  

• Musical igen  

• Udskolingen er kommet godt i gang 
 

Formand 
• Skole og Forældres landsmøde på Nyborg Strand den 22.-23. november 2024  

• Cykelbus 
 

8. Punkter til næste møde 19:50 – 19:55 
- Trafikpolitik – Princip for trængsel 
- Skolebestyrelsens rolle ift. forældre 
-  

9. Evt. 19:55 – 20:00 
 

 


